
   J.nr. 2010-118-0043

   Dato: 29. juni 2010

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 489 af 19. maj 2010. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).
(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Jan Muff Hansen

                         

Skatteudvalget 2009-10
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 489
Offentligt



Side 2

Spørgsmål: Ministeren anmodes om at oplyse, om det er en bevidst politik fra Skattemini-
steriet, at vigtige skattelove ikke udsendes i ajourførte lovbekendtgørelser, så man derved 
indirekte støtter det private marked for skattelovsamlinger (på papir og elektronisk) og 
medfører ekstraudgifter for brugere.

Svar: Jeg kan oplyse, at Skatteministeriets frekvens for udsendelse af lovbekendtgørelser 
ikke har til formål direkte eller indirekte at understøtte de private forlag, der udsender skat-
telovsamlinger.


